

Dagangan : BABY FEEDING BOTTLES

Nama Perdagangan : Wideneck Feeding Bottles
Jenama : Winnie the Pooh
Model No : 7072

Kod Tarif (Perintah Duti Kastam 2012) :

3924.10.90 10 (PDK 2017)

Tarikh Kelulusan : 20 Jun 2017

Keterangan barangan :

Barangan dinamakan sebagai *wideneck feeding bottle* merupakan botol susu berwarna dan bercorak yang diperbuat daripada plastik yang diimport dalam pelbagai saiz/isipadu.

Barangan merupakan botol susu secara *complete set* yang merangkumi botol susu, puting susu, penutup botol dan *end cap* yang dikatakan bebas daripada BPA. (*BPA free*)

Barangan adalah untuk kegunaan bayi dan juga kanak-kanak untuk menghisap susu atau cecair lain.

Gambar barangan berdasarkan sampel yang dikemukakan adalah seperti berikut:-



Maklumat barangan berdasarkan maklumat pemohon :

Item	Item description	Part material description
7072	4 oz & 8 oz Wideneck Feeding Bottle	4 oz bottle
		8 oz bottle
		Bottle-hood – Polypropylene random material
		Cap- Polypropylene material
		Nipple- silicone material
		Ink

Analisis pakar mengesahkan sampel terdiri daripada *polypropylene*, penutup botol plastik juga terdiri daripada *polypropylene* manakala puting lutsinar terdiri daripada bahan *silicone*.

Barangan merupakan sejenis *tableware/kitchenware*.

Ketua Pengarah Kastam Malaysia memutuskan barangan sesuai diperjeniskan di bawah kod tarif **3924.10.90 10** sebagai ***baby feeding bottles***.

Barangan merupakan sejenis *wideneck feeding bottle* yang diperbuat daripada bahan plastik di dalam pelbagai saiz yang digunakan untuk bayi dan kanak-kanak untuk menghisap susu dan cecair lain.

Laporan analisa pakar mengesahkan barangan terdiri daripada *polypropylene*, penutup botol plastik juga terdiri daripada *polypropylene* manakala puting lutsinar terdiri daripada bahan *silicone*.

Barangan merupakan botol susu secara *complete set* yang merangkumi botol susu, puting susu, penutup botol dan *end cap* yang dikatakan bebas daripada BPA (*BPA free*). Botol susu merupakan *essential character* di mana puting susu (*teats*) adalah lebih kerap ditukar berbanding botol susu yang akan digunakan untuk tempoh masa yang lebih panjang (*interchangeable*).

Barangan sesuai sebagai *tableware and kitchenware* di bawah *heading* 3924 berdasarkan keterangan EN HS *heading* 70.13 muka surat XIII-7013-1 sebagaimana berikut:-

This heading covers the following types of articles, most of which are obtained by pressing or blowing in moulds :

(1) *Table or kitchen glassware, e.g. drinking glasses, goblets, tankards, decanters, infants feeding bottles*

Berdasarkan penerangan di atas, barangan adalah sesuai di bawah *heading* 3924 iaitu *mutatis mutandis* kepada EN HS *heading* 7013.

Barangan digunakan pada bayi dan kanak-kanak untuk menghisap susu serta cecair lain. Berdasarkan kegunaan ini, barangan adalah sesuai sebagai *baby feeding bottles* di mana terma *baby* adalah merujuk kepada bayi daripada lahir sehingga berumur 4 tahun.

Barangan mendapat liputan di dalam EN HS 2012 muka surat VII-3924-1 seperti berikut:

39.24 – Tableware, kitchenware, other household articles and hygienic or toilet articles, of plastics.

3924.10 - *Tableware and kitchenware*

3924.90 - *Other*

This heading covers the following articles of plastics :

(A) *Tableware such as tea or coffee services, plates, soup tureens, salad bowls, dishes and trays of all kinds, coffee-pots, teapots, sugar bowls, beer mugs, cups, sauce-boats, fruit bowls, cruets, salt cellars, mustard pots, egg-cups, teapot stands, table mats, knife rests, serviette rings, knives, forks and spoons.*

(B) *Kitchenware such as basins, jelly moulds, kitchen jugs, storage jars, bins and boxes (tea caddies, bread bins, etc), funnels, ladles, kitchen-type capacity measures and rolling-pins.*

Barangan mendapat liputan secara khusus berdasarkan Perintah Duti Kastam (PDK 2017) seperti berikut:

39.24	<i>Tableware, kitchenware, other household articles and hygienic or toilet articles, of plastics.</i>
3924.10	- <i>Tableware and kitchenware:</i>
3924.10.10 00	- - <i>Of melamine</i>
3924.10. 90	- - <i>Other:</i>
3924.10.90 10	- - - <i>Baby feeding bottles</i>
3924.10.90 90	- - - <i>Other</i>